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Carlsberg Golf Classic Celebrates Its Finale at World-Class 
Stage   
The 32nd edition of nationwide tournament concludes with a celebration of sportsmanship  

 
KUALA LUMPUR, 7 November 2025 – Carlsberg Golf Classic (CGC), the country’s most celebrated and 
longest-running amateur golf tournament series, concluded its 32nd edition with an exhilarating finale 
at the Kuala Lumpur Golf & Country Club (KLGCC) West Course, offering participating golfers a world-
class stage of the recently concluded LPGA Championship tournament. 

With a prize pool worth more than RM2.7 million, Carlsberg Golf Classic 2025 delivered a tournament 
experience that rewards not just performance, but also sportsmanship, delivering better with every 

round that’s #BestWithCarlsberg. 

This year’s edition brought together over 3,600 golfers across 32 qualifying rounds nationwide — 
spanning Johor, Kedah, Kuala Lumpur, Malacca, Negeri Sembilan, Penang, Putrajaya, Sabah, Sarawak, 
and Selangor — and culminating in a national showdown of 64 gross and nett champions of respective 

golf clubs.  

The grand finale saw competitive yet jolly moments from start to finish. Lam Kong Foo emerged 
victorious as the Gross Champion, delivering a confident and consistent round to clinch the top title 
with a score of 73, while Kaashvini Sasi Kumar, aged 21, claimed the Nett Champion honours with a 
final score of 74, playing off a handicap of 6, reflecting steady form across the greens. 

Reflecting on the achievement, Kaashvini, from Kelab Rahman Putra Malaysia shared, “I owe this to 
my parents and loved ones, who have been my biggest cheerleaders, believing in me even on my 
toughest days. Winning the Nett Champion title at Carlsberg Golf Classic means so much to me. 
Playing alongside golfers of all levels on such a course reminded me that golf isn’t just about scores, 
it’s about friendships, and the shared joy of competing together.” 

Reflecting on the tournament’s enduring legacy, Stefano Clini, Managing Director of Carlsberg 
Malaysia, said, “The Carlsberg Golf Classic perfectly embodies our Semper Ardens spirit — the passion 
to keep improving and deliver experiences beyond expectations. This tournament has grown with the 
same spirit that defines our brand: quality, innovation, and a commitment to excellence. From world-
class greens to the enjoyment of a perfectly ice-cold Carlsberg after a great round, we continue to give 
golfers access to the best — moments that are, and always will be, #BestWithCarlsberg.”  

Making headlines this year was the debut of Auto Bavaria (BMW) as CGC’s newest premium partner, 
offering two BMW iX2 xDrive30 M Sport vehicles as Hole-in-One prizes at the National Finals - each 

worth RM299,600. 

Partners adidas, TaylorMade, Garmin, Vespa, and Le Botanical continued their unwavering support, 
contributing performance-driven gear, golf technology, apparel, lifestyle rewards, and signature 
Carlsberg experiences for participants throughout the tournament. 

FOR IMMEDIATE RELEASE 

mailto:mycorpaffairs@carlsberg.asia
about:blank
https://www.instagram.com/carlsbergmalaysia/


 

www.carlsbergmalaysia.com.my 

– End – 
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For further enquiries, please contact: 
 
Contacts  

Media Relations: 

 
Team Carlsberg Malaysia: 

Immy Ooi, Senior Manager, Corporate Affairs & 
Sustainability 

+603-5522 6404 immy.li.ooi@carlsberg.asia 

Nicholas Tan, Assistant Manager, Corporate & 
Marketing Activation  
 

+6012-940 8607    nicholas.eh.tan@carlsberg.asia  

Team Continuum PR: 
Michelle Bridget +60 12-697 7356 michelle.bridget@continuumpr.com 
Goh I Ching +60 14-218 1906 iching@continuumpr.com 

 
 
About Carlsberg Malaysia Group 
 
Carlsberg Brewery Malaysia Berhad was incorporated in December 1969. We are a dynamic brewer with operations in Malaysia and 
Singapore, with stakes in a brewery in Sri Lanka, and regional presence via exports. 
 
Our international portfolio of brands features Probably the Best Beer in the World – Carlsberg Danish Pilsner, Carlsberg Smooth Draught 
and Carlsberg Special Brew as well as Carlsberg Alcohol Free Pilsner and Wheat. Our international premium brews including France’s 
premium beers 1664 Brut, 1664 Blanc and 1664 Rosé, as well as iconic first beer of Japan, Sapporo Premium Beer, European cider Somersby, 
British-inspired Connor’s Stout Porter and US award-winning craft beer Brooklyn Brewery as well as Tuborg Strong. Our local brands include 
SKOL, Royal Stout and Nutrimalt. Our products are for non-Muslim consumers aged 21 and above in Malaysia or aged 18 and above in 
Singapore. Please #CELEBRATERESPONSIBLY – if you drink, don’t drive!  
 
Our 640 performance-driven employees are guided by our Purpose of Brewing for a Better Today and Tomorrow and we are committed to 
delivering on our ESG programme of Together towards ZERO and Beyond in our quest to achieve net zero carbon emissions throughout our 
value chain by 2040. Find out more at www.carlsbergmalaysia.com.my 
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2025 年 11 月 7 日 

 

嘉士伯经典高尔夫球赛在世界级舞台盛大落幕 

第 32 届全国高尔夫锦标赛圆满收官，彰显体育精神与友谊的庆典 

（吉隆坡 2025 年 11 月 7 日讯）全马最受欢迎、历史最悠久的业余高尔夫球赛系列 – 嘉士伯经典高尔

夫球赛（Carlsberg Golf Classic，简称 CGC）于吉隆坡高尔夫乡村俱乐部（Kuala Lumpur Golf & 

Country Club，KLGCC）西场迎来第 32 届赛事的精彩终章。该场地亦是近期港剧办完 LPGA 

Championship 国际锦标赛，为参赛球手提供了世界级的比赛舞台。 

 

今年赛事总奖品价值超过 270 万令吉，CGC 2025 不仅奖励球技表现，更表彰体育精神，秉持

“#BestWithCarlsberg”的理念，在每一轮比赛中不断超越，为参赛者带来更卓越的赛事体验。 

 

本届赛事横跨全国 32 场资格赛，吸引超过 3,600 名球手踊跃参与，遍及柔佛、吉打、吉隆坡、马六

甲、森美兰、槟城、布城、沙巴、砂拉越及雪兰莪。最终，来自各地高尔夫球俱乐部的 64 位总杆及

净杆冠军齐聚一堂，展开全国总决赛的终极对决。 

 

总决赛现场气氛热烈，竞技与欢乐并存。经过激烈角逐，蓝光富凭借稳定自信的表现，以 73 杆总成

绩 ，荣膺总杆冠军；而年仅 21岁的卡欣妮则以净杆 74杆（差点 6） 的优异成绩夺得净杆冠军，展现

出在果岭上的沉稳发挥。 

 

来自 马来西亚拉赫曼普特拉俱乐部的卡欣妮 分享道：“这一切都要感谢我的父母和一直支持我的家人

挚友。在我最艰难的时候，他们依然无条件相信我，是我最坚实的后盾。赢得 嘉士伯经典高尔夫球赛

净杆冠军对我意义非凡。能在如此高水平的球场，与来自不同背景的球手同场竞技，让我深刻体会到

高尔夫不仅是比拼成绩，更是建立友谊、共享比赛乐趣的运动。” 

 

马来西亚 Carlsberg 集团董事经理葛利尼（Stefano Clini）表示：“嘉士伯经典高尔夫球赛完美诠释了

我们的 Semper Ardens 精神——不断追求卓越、超越期待。此赛事的发展与 嘉士伯品牌精神一脉相

承：品质、创新与卓越承诺。从世界级球场到一杯冰爽的嘉士伯，我们持续为球手带来最优质体验—

—每一刻，都是 #BestWithCarlsberg。” 

 

今年赛事的一大亮点，是 Auto Bavaria（BMW）首次加入，成为 CGC 的尊贵合作伙伴，赞助两辆 

BMW iX2 xDrive30 M Sport 作为全国总决赛的一杆进洞奖品，每辆价值 RM299,600。 

 

adidas、TaylorMade、Garmin、Vespa 及 Le Botanical 等长期合作伙伴亦继续鼎力支持，为参赛者提

供高性能球具、先进高尔夫科技、时尚服饰、生活好礼及标志性的 嘉士伯品牌体验，贯穿整个赛事。 

 

供即时发布 
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更多资讯，浏览 www.carlsbergmalaysia.com.my，或关注 Carlsberg Malaysia 脸书专页和 Instagram 

账号。理性饮酒，你我有责，马来西亚  Carlsberg 集团提醒各位 “酒后不开车，开车不喝酒 ”。 

#CELEBRATERESPONSIBLY  

-完-  

欲获取更多资讯，请扫描以下二维码： 

 
 

若有任何询问，请联络以下人员： 
 

联络方式  

媒体公关： 
 

马来西亚 Carlsberg 集团： 

 

黄丽荫（Immy Ooi） 

企业事务及可持续发展高级经理 
 

+603-5522 6404 immy.li.ooi@carlsberg.asia 

陈毅瀚（Nicholas Tan） 

企业与市场活动策划副经理 

+6012-940 8607    nicholas.eh.tan@carlsberg.asia  

 

 
 

关于马来西亚 Carlsberg 集团 

 

马来西亚 Carlsberg 集团（Carlsberg Brewery Malaysia Berhad）于 1969 年 12 月成立，是一家灵活酒商，业务遍布马来西亚和新加坡，并

在斯里兰卡一家酒厂持有股份，也通过出口市场扩大区域范围。 

 

本集团旗下国际品牌组合包括堪称全球最佳啤酒——Carlsberg Danish Pilsner、Carlsberg Smooth Draught、Carlsberg Special Brew 及

Carlsberg Alcohol Free Pilsner and Wheat，还有国际优质啤酒：法国优质啤酒 1664 BRUT、1664 Blanc 及 1664 Rosé、日本标志性首个啤

酒 Sapporo Premium Beer、欧洲苹果酒 Somersby、英伦式 Connor’s Stout Porter、美国屡获殊荣精酿啤酒 Brooklyn Brewery，以及

Tuborg Strong。本地品牌包括 SKOL、Royal Stout、Nutrimalt。本集团旗下产品仅供马来西亚年龄 21 岁以上、新加坡年龄 18 岁以上的非

穆斯林消费者饮用。理性饮酒，你我有责，时时刻刻牢牢记住“酒后不开车，开车不喝酒”！#CELEBRATERESPONSIBLY 

 

我们共有 640 名员工，皆以绩效为驱动力，并秉承“酿造更美好的今天和明天”（Brewing for a Better Today and Tomorrow）宗旨，我们致

力于实施“共同迈向并超越零目标”（Together towards ZERO and Beyond）ESG 计划，以实现到 2040 年全价值链净零碳排放目标。敬请浏

览 www.carlsbergmalaysia.com.my 了解更多。 
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